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Incheiat astazi 30 mai 2014 

 Astazi data de mai sus are loc sedinta  ordinara a consiliului local Coroiesti, convocata de 
domnul primar Lungu Cristian in data de 30 mai 2014, prin dispozitia nr.266. 
 Domnul secretar, face apelul domnilor consilieri si constata ca nu este nici o absenta  , sedinta 
fiind legal constituita, se da cuvantul domnului consilier  Calin Costica  , presedintele de sedinta, care 
prezinta  ordinea de zi dupa cum urmeaza: 

 1.  Proiect de hotarare privind  rectificarea  a III-a a bugetului local pe anul 2014; 

 2.Proiect de hotarare privind aprobarea  structurii organizatorice si a statului de functii din 
cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Coroiesti, judetul Vaslui; 

 3.Intrebari si interpelari. 

 Se supune la vot ordinea de zi , care se aproba in unanimitate de voturi.Dupa aprobarea ordinei 
de zi, se supune la vot procesul verbal intocmit in sedinta anterioara. Nefiind obiectiuni la modul de  
consemnare a discutiilor, se aproba in unanimitate de voturi. 

 Se trece la ordinea de zi si se da cuvantul domnului primar Lungu Cristian, care prezinta 
expunerea de motive la proiectul de hotarare privind rectificarea a III-a a bugetului local pe anul 2014, 
precum si proiectul de hotarare propriuzis. Tot dansul prezinta si raportul compartimentului de sresort,  
domnul consilier Chiru Thoader  prezinta avizul comisiei de specialitate, iar domnul consilier Ghelase 
Neculai prezinta avizul comisiei juridice. Dupa prezentarea materialelor se trece la discutii: 

 Dommnul primar prezinta mai detaliat sinteza rectificarii bugetului local pe anul 2014, la partea 
de venitui si la partea de cheltuieli si in continmuare detalierea pe cpitole la fiecare parte. 

 Nemaifiind alte discutii domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare, care 
se aproba in unanimitate de voturi. 

  Se trece la punctual doi de la ordinea de zi si se da cuvantul domnului  Filimon Costica,   care 
prezinta  expunerea de motive la proiectul de hotarare  aprobarea  structurii organizatorice si a 
statului de functii din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Coroiesti, judetul Vaslui ,  
precum si proiectul de hotarare propiuzis. Tot dansul prezinta si raportul compartimentului de resort  
Domnul consilier Bors Ion, prezinta avizul comisiei de specialitate. Domnul consilieri Ghelase Neculai 



prezinta avizul comisiei juridice. 

  Nu sunt discurii pe marginea proiectului de hotarare 

       Se  supune la vot proiectul de hotarare care se aproba in unanimitate de voturi.    

     

 Se trece la ultimul punct de la ordinea de zi : Intrebari sin interpelari. 

 Domnul  viceprimar Chiru Toader, prezinta cererile doamnei Abaza Gabia si a domnului 
Avarvarei Gica din satele Coroiesti sus, respective Movileni, care solicita concesionarea  suprafetelor de 
300 mp si respective 1000 mp situate in intravilanul satelor mai sus amintite, in vederea construirii  
unui garaj si a unei locuinte. Cererile sunt aduse la cunostinta consiliului local in vederea aprobarii 
adoptarii unei hotarari de aprobare a concesionarii acestor suprafete. 

 Se supune la vot aprobarea adoptarii hotararilor in aceasta privinta de catre domnul presedinte 
de sedinta. Domnii consilieri aproba adoptarea acestei hotarari intr-o sedinta viitoare. 

 Domnul Consilier Vieru Emil – este necesar executarea unor lucrari pe principalerle drumuri din 
satul Chilieni, in special acoperirea cu piatra, deoarece cand ploua nu se poate intra. 

 Domnul consilier David Florinel – copacii au atins firele electrice. La Halau exista pericol de 
electrocutare, drumurile s-au stramtat. 

 Domnul consilier Geana Vasile- drumul din satul Mireni, de la scoala in sus trebuie neaparat 
reparat. In ce stadiu se afla targul de la Movileni. 

 Domnul consilier Calin Costica – In satul Hreasca domnul Parnic Ion este proprietar pe 10 ha, la 
marginea satului(de unde?), si deranjeaza si locuitorii satului. 

 Domnul Viceprimar Chiru Toader,s-a cerut de catre cei de la ape o situatie centralizata pe 
comuna, dar nu exista nici o situatie reala din anul 2008. Orice sursa de apa trebuie contorizata. Nu s-au 
incasat banii decat pe contor, pe pausal nu s-a incasat nimic. Propun sa stabilim un prêt mediu pe 
consumul pausal. Trebuie sa existe si contracte furnizare apa. 

 De luna care vine o sa intram cu colectarea gunoiului pe platforme. Va trebui sa stabilim o 
persoana cu responsabilitati in acest domeniu. Avem societatea Coroitrans care are ca obiect de 
activitate si acest domeniu. Trebuie delegata o persoana de acolo. 

   

   

   



 Nemaifiind alte probleme, iar ordinea de zi fiind iepuizata, domnul presedinte de sedinta declara 
inchisa sedinta de astazi, drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

Presedintele de sedinta,                                      Secretar-comuna, 

Consilier – Calin Costica                                        Filimon Costica  

   

   

 

  

  

 

  

 


